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Încheiat ast�zi 04 decembrie 2007, în �edin�� extraordinara a Consiliului Local al 

municipiului Adjud. La �edin�� particip� 14  din cei 17  consilieri în func�ie – membri ai 

Consiliul Local al municipiului Adjud. Sunt absen�i d-nii consilieri , Vilhem Lucian, Badiu 

Adrian si Trif Sorin. 

 Sedinta extraordinara a Consiliului Local a fost convocata prin prin Dispozitia nr. 

4138 din 03 decembrie 2007, convocarea a fost facuta telefonic . 

 La �edin�� particip� d-l Armencea Constantin – primarul municipiului Adjud, d-l 

Diaconu Gelu – viceprimarul municipiului, Ghenghea Andra Genoveva – sef serviciu 

SAPL. 

  D-l consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� - supune la vot aprobarea 

Procesului verbal din data de 19 noiembrie 2007. Cu 14 voturi „pentru”  acesta a fost 

aprobat.  

 D-l consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin��: – prezinta ordinea de zi 

propus� de Primarul municipiului Adjud, dup� cum urmeaz�: 

 1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2007 

 Proiectul de hotarare este insotit  de: 

 Expunere de motive – Initiator: ing. Constantin Armencea – primarul municipiului 

Adjud 

 Raport de specialitate al Directiei economice 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii HCL nr. 101/2005 privind 

constituirea comandamentului local al municipiului Adjud pentru apararea sanatatii 

animalelor si prevenirea transmiterii de boli de la animale la om (antiepizootic) 

 Proiectul de hotarare este insotit  de: 

 Expunere de motive – Initiator: ing. Constantin Armencea – primarul municipiului 

Adjud 

 Raport de specialitate al SAPL 



 3. Proiect de hotarare privind aprobarea lucrarilor suplimentare – aferente 

obiectivului de investitie „Echipare edilitara si modernizare infrastructura zona 

Copacesti, C. Negri, Campului”, cu valoarea de 756.526,63 RON 

 Proiectul de hotarare este insotit  de: 

 Expunere de motive – Initiator: ing. Constantin Armencea – primarul municipiului 

Adjud 

 Raport de specialitate al Compartimentului Investitii 

 4. Proiect de hotarare privind finalizarea executiei Bisericii Ortodoxe „Adormirea 

Maicii Domnului” Adjud, str. Republicii, nr. 51 

 Proiectul de hotarare este insotit  de: 

 Expunere de motive – Initiator: ing. Constantin Armencea – primarul municipiului 

Adjud 

 Raport de specialitate al Serviciului Tehnic 

  

 „Diverse” 

 

 D-l consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� - conform art.43 din Legea 

215/2001 privind administratia publica locala, supune spre aprobare ordinea de zi a 

sedintei de astazi. Cu 14  voturi „ pentru” ordinea e zi este aprobata. 

 

  Punctul unu al ordinii de zi - Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului 

local pentru anul 2007 

 Are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul municipiului, pentru a prezenta 

Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

Se trece la discutii: nu sunt. 

 D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� –daca nu sunt discutii supun 

la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 14 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 128  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 04 Decembrie 2007. 

 

 Punctul doi al ordinii de zi -  Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii 

HCL nr. 101/2005 privind constituirea comandamentului local al municipiului Adjud 



pentru apararea sanatatii animalelor si prevenirea transmiterii de boli de la animale la 

om (antiepizootic) 

Are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul municipiului, pentru a prezenta 

Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

Se trece la discutii: nu sunt. 

 D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� –daca nu sunt discutii supun 

la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 14 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 129  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 04 Decembrie  2007. 

 

   Punctul trei al ordinii de zi -  Proiect de hotarare privind aprobarea lucrarilor 

suplimentare – aferente obiectivului de investitie „Echipare edilitara si modernizare 

infrastructura zona Copacesti, C. Negri, Campului”, cu valoarea de 756.526,63 RON 

 Are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul municipiului, pentru a prezenta 

Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

Se trece la discutii: 

D-l consilier Toderascu Cristinel: propun  sa se faca o descarcare in canalizarea de 

pe str.  Costache Negri din str. Al. I. Cuza. 

D-na Racovita Gabriela: consider ca acest lucru s-ar putea rezolva. 

D-l Armencea Constantin: in momentul de fata nu se poate interveni la canalizare 

deoarece nu sunt finalizate lucrarile 

 D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� –daca nu  mai sunt alte 

discutii supun la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 14 

voturi „pentru” devine Hotararea nr. 130  a Consiliului local al municipiului Adjud in 

sedinta din 04 decembrie  2007. 

 

 Punctul patru al ordinii de zi -  Proiect de hotarare privind finalizarea executiei 

Bisericii Ortodoxe „Adormirea Maicii Domnului” Adjud, str. Republicii, nr. 51 

Are cuvantul d-l Armencea Constantin primarul municipiului, pentru a prezenta 

Expunerea de motive si Proiectul de hotarare. 

Se trece la discutii: nu sunt. 



 D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� –daca nu sunt discutii supun 

la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru proiectul de hotarare? Cu 14 voturi 

„pentru” devine Hotararea nr. 131  a Consiliului local al municipiului Adjud in sedinta 

din 04 decembrie  2007. 

 

Diverse 

  S-au pus in discutie probleme legate  de SC URBIS SA 

 Se trece la discutii: 

D-l consilier Catana Ion: o problema pe care as dori sa o discutam este legata de 

societatile comerciale  care scot ambalajele de carton si le depoziteaza langa containere 

 D-na consilier Enache Veta: sustin  parerea d-l consilier Catana, stau cutiile cu 

zilele fara sa le ridice reprezentantii SC URBIS SA; 

 D-l consilier Ivan Gheorghe: societatile comerciale platesc, SC URBIS SA nu 

ridica gunoiul; 

 D-l consilier Popa Mircea: acest lucru nu ar trebui  generalizat, si eu am societate 

comerciala si platesc iar cartoanele le strang. 

 D-l consilier Marin Gheorghe: pe str. Revolutiei sunt cetateni care au depozitat 

resturi de la demolari pe spatiul verde. Pe unele strazi sunt locatari care se racordeaza la 

gaz si apa dupa ce s-a turnat asfalt si raman gropi. Ce-i de la Urbanism nu au luat nici o 

masura in acest sens. O alta problema – in drumul spre Adjudu Vechi, pe asfaltul nou 

turnat au aparut gropi, deci nu este turnat bine, Cine a facut receptia ? 

 D-l Armencea Constantin- drumul spre Adjudul Vechi este drumul Consililului 

Judetean; 

 D-l consilier Turcu Constantin- nici in zona policlinicii vechi nu a fost ridicat 

gunoiul; 

 D-l consilier Radu Dumitru – oamenii sunt nemultumiti de activitatea acestei 

societati, ar trebui  sa scoatem la licitatie acest URBIS; 

 D-l consilier Toderascu Cristinel – noi am mai fost actionari majoratiri la URBIS 

si nu s-a rezolvat nici o problema, pacat ca in patru ani de mandat nu am putut face mai 

nimic; 



D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� - principala problema a SC 

URBIS o constituie apa, pana nu schimbam magistrala de apa care este investitie a 

Consiliului Local  nu se poate rezolva nimic. Sunt probleme mari la investitii.  

D-l Armencea Constantin – marile investitii nu tin de bugetul local. Pentru 

dezvoltare am avut 5 miliarde de la Consiliul Judetean. Anul acesta nu am avut nici o 

rectificare. Singura solutie este reabilitarea retelei  de apa,  canal si gunoi. Din 2009 intra 

finantare pe un proiect mare pe Vrancea.  Executia incepe in primavara lui 2009. Se vor 

dezvolta puturile din extravilan prin modernizare integrala si cu rezervoarele aferente. 

Reteaua de canalizare va fi separat pentru pluviala separat menajera cu o noua statie de 

epurare. Mai devreme de 2009 nu avem nici o solutie. Pe proiectul de deseuri pe Adjud 

avem 250 mii euro. Tot la salubritate suntem prinsi si in programul judetean. 

D-l. consilier Stegaru Neculai  pre�edintele de �edin�� – o alta problema pe care as 

dori sa o discutam: cum de s-a dat autorizatie de depozit la Scoala nr. 3 daca noi nu am 

fost de acord? 

D-l consilier Gheorghiu  Virgil –acel spatiu este un spatiu pentru inchiriere, noi 

incercam sa folosim spatiile neutilizate 

D-l consilier Turcu Constantin  - de unde pana unde terenul este in proprietatea 

scolii si nu a primariei -  daca scolile sunt administrate de primarie de ce scoala 

inchiriaza spatiu separat, nu este corect 

D-na Saradici Stefania – terenul este proprietate de stat spartine Primariei 

transmis scolilor care sunt cu dubla subordonare si Primariei si Inspectoratului; 

D-l consilier Ivan Gheorghe – s-a stricat fatada scolii cu magazine si depozite 

D-l consilier Stegaru Neculai,  pre�edintele de �edin�� – mai sunt ddiscutii? 

D-l consilier Stegaru Neculai,  pre�edintele de �edin�� -  Alte probleme nemaifiind 

de discutat la ordinea de zi , declar inchise lucrarile sedintei de extraordinare a 

Consiliului local al municipiului Adjud din data de 04 decembrie  2007. 

 

 

 

PRE�EDINTE DE �EDIN��,   SECRETARUL MUNICIPIULUI ADJUD, 

        Consilier: Stegaru Neculai     �aradici �tefania 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

  


